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                                P R O T O K Ó Ł     Nr   XXXVI/17 

                     z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                                       z dnia 22 maja 2017 r. 

 

 

  Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław 

Zygmunt Dworzański. 

  W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 24 Radnych. Lista 

obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław Dworzański powitał wszystkich 

zebranych i otworzył XXXVI Sesję Sejmiku Woj. Podlaskiego. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

 W proponowanym porządku obrad dokonano następujących zmian: 

- wprowadzono punkt 11 a: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi na uchwałę Sejmiku 

Województwa Podlaskiego Nr XXIV/285/12 z dnia 21.12.2012 r. w sprawie podziału 

Województwa Podlaskiego na obwody łowieckie (głosowanie jawne, 23 głosy za, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących się). 

 Następnie Radni przyjęli całość porządku obrad w głosowaniu jawnym, przy 

16 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Sejmiku. 

 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego protokołu i przyjęli go w głosowaniu 

jawnym, przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  

 

Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa na rok 2017. 

 Projekt uchwały przedstawił Pan Henryk Gryko – Skarbnik Województwa. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 22 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                U C H W A Ł Ę      Nr   XXXVI/329/17. 
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Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Województwa Podlaskiego. 

 Na początku tej części obrad głos zabrała Pani Joanna Jasiewicz – Dyrektor 

Wojewódzkiego Biura Planowania Przestrzennego, która pokrótce przedstawiła 

procedurę tworzenia oraz części składowe planu. Zgłosiła również poprawki do 

powyższego planu dotyczące zapisów zawartych w: 

- Załączniku  Nr 1 (str. 4), 

- Infrastruktura transportowa (str. 240), zmiana na mapce nr 52, 

- Załączniku Nr 4 (str. 79), pkt. 6.2 i 7.2. 

 Następnie głos zabrał główny projektant planu – Pan Zdzisław Plichta, który 

omówił główne założenia planu (prezentacja multimedialna).  

 Pan Bogusław Dębski zapytał o kwestie związane z lokalizacją lotniska i 

zwrócił się z zapytaniem, czy w powyższym planie uwzględnione jest miejsce na 

lotnisko oraz czy zakładana jest lokalizacja w Sannikach. 

 Pan Zdzisław Plichta poinformował: „Dla lotniska regionalnego trzymamy 

rezerwę długofalową w okolicy miejscowości Topolany. Lokalizacji w Sannikach nie 

zakładamy.” 

 Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 19 głosach za, 0 przeciw i 1 

wstrzymującym się podjęli 

                                       U C H W A Ł Ę    Nr XXXVI/330/17. 

 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Szpitalowi Wojewódzkiemu im. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Łomży. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska – Dyrektor 

Departamentu Zdrowia UMWP. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

22 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się podjęli 

 

                                  U C H W A Ł Ę   Nr  XXXVI/331/17. 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Szpitalowi Wojewódzkiemu im dr L. Rydygiera w Suwałkach. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska. 
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Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 22 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

 

                                 U C H W A Ł Ę     Nr  XXXVI/332/17. 

 

Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Suwałkach. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 23 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

 

                                 U C H W A Ł Ę     Nr   XXXVI/333/17. 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie informacji o sytuacji finansowej sp zoz, dla których 

podmiotem tworzącym jest Województwo Podlaskie za 2016 r. w porównaniu 

do 2015 r. 

 Informację powyższą , w formie prezentacji multimedialnej przedstawiła Pani 

Katarzyna Zajkowska.  

 Po wysłuchaniu informacji, głos zabrał Pan Bogusław Dębski, który podkreślił: 

„Pan Marszałek Dyjuk konsultował z nami projekt stanowiska w sprawie psychiatrii. 

Jest tu pewien problem. Od roku 2012 nie zwiększono wyceny punktu. Niepokojąca 

jest wielkość kontraktu, a także nowe uwarunkowania jeżeli chodzi o wykonanie 

kontraktu. Jeżeli chodzi o Szpital w Choroszczy – teraz jest mniej pacjentów na 

oddziale przeznaczonym do hospitalizowania z nakazu sądowego i dlatego przynosi 

on stratę szpitalowi. Skoro jest to element struktury rządowej, powinien być 

oddzielnie finansowany.” 

 Pan Bogdan Dyjuk zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący Stanowiska Sejmiku w sprawie finansowania świadczeń zdrowotnych w 

rodzaju opieka psychiatryczna i leczenie uzależnień. 

 

Punkt 9 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego na 

stanowisko Dyrektora Białostockiego Centrum Onkologii im. Marii 

Skłodowskiej –Curie w Białymstoku. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 21 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 
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                                     U C H W A Ł Ę     Nr  XXXVI/334/17. 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Sejmiku z dnia 

21 maja 2001 r. w sprawie ustalenia przebiegu dróg wojewódzkich na terenie 

województwa podlaskiego. 

 Projekt uchwały przedstawił Pan Rafał Szokal-Egird – Z-ca Dyrektora 

Departamentu Infrastruktury i Transportu UMWP. 

 Pan Andrzej Koronkiewicz zwrócił się z prośbą o wskazanie, jakie zmiany 

nastąpiły w przebiegu trasy Augustów-Lipsk-granica państwa. 

 Pan Rafał Szokal-Egird poinformował, iż przebieg tej trasy uległ skróceniu, 

wcześniej przewidziany był do Raczek. 

Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 

wstrzymujących się podjęli 

                                   U C H W A Ł Ę    Nr   XXXVI/335/17. 

 

Punkt 11 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy zamiany nieruchomości położonych w Rajgrodzie. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Sysuła – Zastępca Dyrektora 

Departamentu Mienia i Geodezji UMWP. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 23 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

 

                                   U C H W A Ł Ę    Nr  XXXVI/336/17. 

 

Punkt 11 a - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi na uchwałę 

Sejmiku Województwa Podlaskiego Nr XXIV/285/12 z dnia 21.12.2012 r. w 

sprawie podziału Województwa Podlaskiego na obwody łowieckie. 

 Projekt powyższej uchwały przedstawił Pan Stefan Krajewski – Członek 

Zarządu Województwa. 

Radni nie wnosili uwag do powyższej uchwały i w głosowaniu jawnym, przy 24 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

 

                                U C H W A Ł Ę     Nr  XXXVI/337/17. 
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Punkt 12 – Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy 

Województwa Podlaskiego z organizacjami pozarządowymi. 

 Radni zapoznali się z powyższym sprawozdaniem i nie wnosili do niego uwag. 

 

Punkt 13 – Rozpatrzenie informacji o działalności Samorządowych Kolegiów 

Odwoławczych w Białymstoku, Łomży i Suwałkach. 

 W tej części obrad głos zabrał Pan Marek Olbryś, który przypomniał, że 

powyższy punkt został przeniesiony na obecną sesję z powodu nieobecności 

przedstawicieli Kolegiów na poprzedniej sesji. Pan M. Olbryś podkreślił, iż chciałby 

dowiedzieć się więcej na temat zadań Kolegiów oraz uwarunkowań prawnych, w 

jakich działają. Zależałoby mu na tym, aby uzyskać informację, czy istnieją 

jakiekolwiek możliwości, aby Kolegia udzielały pomocy samorządom lokalnym, a ich 

rola nie sprowadzała się jedynie do wymierzania ewentualnych kar. Stąd też Pan M. 

Olbryś zaproponował kolejne przeniesienie tego punktu porządku obrad. 

 Pan Jarosław Dworzański wyjaśnił, iż zaproszenia do Kolegiów zostały 

wysłane, a następnie odczytał treść pism, które otrzymał z SKO w Białymstoku oraz 

SKO w Łomży. 

 Pan Maciej Żywno – Wicemarszałek Województwa podkreślił, iż przenoszenie 

tego punktu nic nie wniesie i zaproponował przyjęcie w/w informacji o działalności 

Kolegiów. 

Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się przyjęli wniosek Pana Bogdana Dyjuka dotyczący wprowadzenia 

dodatkowego punktu do porządku obrad.  

 

Punkt 13 a – Przyjęcie stanowiska Sejmiku w sprawie finansowania świadczeń 

zdrowotnych w rodzaju opieka psychiatryczna i leczenie uzależnień. 

 Projekt powyższego stanowiska przedstawił Pan Bogdan Dyjuk.  

Radni (Pan Mieczysław Bagiński, Pan Jarosław Dworzański, Pan Bogusław Dębski) 

dokonali kilku poprawek stylistyczno-redakcyjnych, po czym stanowisko zostało 

przyjęte w głosowaniu jawnym, przy 22 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  

 

Punkt 14 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa 

Podlaskiego. 

 W tej części obrad głos zabrała Pani Elżbieta Kaufman-Suszko, która  zwróciła 

się z prośbą o wyjaśnienie następującego zapisu  zawartego  w Informacji o bieżącej 

pracy Zarządu Województwa: „Podjęto uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

województwa podlaskiego na 2017 r.. Podpunkt b) Szkoła Policealna Nr 1 Ochrony 
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Zdrowia w Białymstoku: o kwotę 32.000 zł . Zmiany w planie jednostki spowodowane 

były koniecznością wypłaty zaległego wynagrodzenia byłej dyrektor zlikwidowanej 

Szkoły Policealnej Nr 2 w wyniku zawartej ugody sądowej. Środki pochodzą ze 

zmniejszenia wydatków na wynagrodzenia osobowe.” 

 Pan Bogdan Dyjuk – Członek Zarządu Województwa poinformował, iż udzieli 

Pani Radnej  odpowiedzi w formie pisemnej. 

 

Punkt 15 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej 

sesji. 

 Radni nie zabierali głosu w tym punkcie porządku obrad. 

 

Punkt 16 – Interpelacje i zapytania Radnych. 

Pani Elżbieta Kaufman-Suszko poprosiła o przedstawienie aktualnej  sytuacji 

psychiatrii dziecięcej w woj. podlaskim. 

 

Pan Łukasz Siekierko zwrócił się z prośbą o informację na temat funkcjonowania 

spółki PKS Nova w kontekście sytuacji powstałej na terenie Czarnej Białostockiej. 

Chodzi tu o spore rozbieżności dotyczące cen biletów autobusowych w zależności od 

usytuowania przystanków (przyczyny  powstania tych rozbieżności). 

 

Punkt 17 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku Woj. 

Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  

 

Punkt 18 – Wolne wnioski, informacje.  

 Radni nie zgłaszali wolnych wniosków. 

Punkt 19 – Zamknięcie sesji. 

 Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław Dworzański stwierdził, iż porządek 

obrad został wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął XXXVI 

Sesję Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Nella Kamińska           Jarosław Zygmunt Dworzański  
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